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Zápis ze 16. zasedání farní pastorační rady  
 

ze dne 26. 1. 2025 

Přítomni: P. Jiří Jakoubek, Jiří Tauchman, Anna Hylmarová, Josef 
Hák, Jiří Kuřík,, Veronika Vanclová, Ludmila Pekárková, Petr Hák 

Hosté: 

Nepřítomni: jáhen František Horáček, Markéta Urbanová 

 

Program: 

1. Ohlédnutí: rorátní bohoslužba (sobota 21. 12.) – hojná účast, 

prohlídka betléma – hojná účast (dobrá propagace Zpravodaj, 

info kanál, obnova manželských slibů – hojná účast, může být 

více dárků, i pro “samotné” manžele. 

2. Hromnice – neděle 2. 2. v 9.30. Za dobrého počasí bude 

bohoslužba začínat venku u altánu. 

3. Stanovisko pastorační rady k předání kostela (a hřbitova) v Čisté 

obci. Podepsáno souhlasné stanovisko. 

4. Postní duchovní obnova s T. Hoffmannem v sobotu asi v 9.00, 

15. 3., přihlášky předem, podobný scénář jako loni. 

5. První svaté přijímání v neděli 1. 6. v 9.30. 

6. Biřmování a farní den bude v neděli 15. 6. v 10.00, přijede 

biskup Jan Vokál. 

7. Program pro jubilejní rok 2025. Zvažujeme na sobotu 24. 5. pěší 

pouť do Nové Paky na mši v 10h. 

8. Bude vyslána delegace na pastorační veletrh v sobotu 22. 3. 

9. Dětské mše budou: 21. 2; 28. 3; 25. 4; 23. 5? (noc kostelů) 

10. Příští farní rada bude 6. 4. v 18h na faře. 

 

 

Předseda: P. Jiří Jakoubek  Dne 26. 1. 2025 zapsal Josef Hák 
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Skauti Studenec 
 

Milí čtenáři, ve skautských oddílech se za poslední měsíce uskutečnilo 
spousta krásných akcí, a tak vás s těmi nejzajímavějšími seznámíme. 

Každý oddíl zvlášť oslavil Oddílové Vánoce a společně jsme tak strávili 

příjemný předvánoční čas. Připomínali jsme si historii Vánoc, které 
jsme v oddíle slavili. Vyzkoušeli jsme si několik vánočních tradic a 
nechybělo ani předávání dárků u stromečku. Všichni jsme se po 
vánočních prázdninách zapojili do Tříkrálové sbírky, kterou máme už 
tradičně spojenou s návštěvou bazénu v Jičíně. Na klasických 
pátečních schůzkách jsme se snažili využít sníh a zamrzlých rybníků, 
dokud to šlo. Proběhlo několik soutěží o nejoriginálnější bob. Starší 
oddíl se vydal na brusle na rybník a i na zimní stadion do Lomnice (kde 
proběhl souboj na ledě společně s vedoucími a rovery). Dále jsme se 
zaměřovali na uzlování a zdravovědu. Starší skauti se zapojili do výzvy 
"Skautský borec", kde se snaží zefektivnit své všední dny. Také se 
zúčastnil zimního závodu dvojic - Chilkoot, který organizují skauti z 
Lomnice nad Popelkou. Družiny měli jednodenní akce, kdy Nováčci 
zkoumali přírodu okolo Roubenky a Kamzíci vyrazili na Malou Skálu. 



4 
 

Každý oddíl měl víkendovou akci. Mladší oddíl byl v Jilemnici a děti 
trávily čas v Narnii ve společnosti lva Aslana. Starší oddíl měl 
víkendovku ve Studenci a skauti pronikli do světa Hraničářova učně. 
Teď na jaře nás čeká víc schůzek v přírodě 

 

Loučí se s Vámi vedení oddílů Štěňata a Catulus Studenec 

Farní kavárny 
 

I letos v září jsme začali opět 
provozovat farní kavárny každou první 
neděli v měsíci. Máme velikou radost, 
že se tento trend ujal a návštěvníků je 
hodně. Po mši to na faře krásně bzučí 
živou komunikací a voní kávou a 
úžasnými moučníky a chlebíčky. 

 

Moc děkujeme všem, kdo se zapojují. 
Je krásné vidět s jakou radostí a 
ochotou naše hospodyňky vkládají 
svoji lásku k lidem do všeho, co pro ně 
připravují. 

Občas zde vidíme i nějaké návštěvy, se 
kterými můžeme v klidu pohovořit, 
protože v kostele to není vhodné. Je to 
místo radosti a setkávání. 

Přesto, že je zde vše naprosto zdarma, 
někteří z vás se neubrání a přispívají 
na provoz. Takže je mou milou 
povinností vám oznámit, že jsme s přispěním z farního fondu zakoupili 
menší kávovar, aby bylo možné dát si oblíbené presso, či lungo, jako 
v opravdové kavárně. Pro množství lidí, které je třeba obsloužit 
v krátkém čase jsme varianty s pěněným mlékem zavrhli, protože 
příprava trvá dlouho.  

 

- Ludmila Zemanová moc děkuje všem, kdo jste podpořili 1.12. Domácí 
hospic Duha Hořice.  Vybralo se krásných 3500Kč.  

https://www.facebook.com/groups/400148417039338/user/100064712769102/?__cft__%5b0%5d=AZXBEkegZl_8xclDpxdWhaTTee706gB1w8EGspX1RAGDW-MSeDUFAgnFzEj-A4KezJfq2i5FHqhGcvwmgo7vNjZngjjWyOxPLyqimsMqzEf9dY5UHAvaI6FGC6IRfLl5sPaZB2I8sVukEFO5ULyfp81r4teXFMgda8tymIm-dh27LylOarfcguymQCMznw_4RRG1OELrbJ_IyihUJZiGIoYU&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/400148417039338/user/100064712769102/?__cft__%5b0%5d=AZXBEkegZl_8xclDpxdWhaTTee706gB1w8EGspX1RAGDW-MSeDUFAgnFzEj-A4KezJfq2i5FHqhGcvwmgo7vNjZngjjWyOxPLyqimsMqzEf9dY5UHAvaI6FGC6IRfLl5sPaZB2I8sVukEFO5ULyfp81r4teXFMgda8tymIm-dh27LylOarfcguymQCMznw_4RRG1OELrbJ_IyihUJZiGIoYU&__tn__=-%5dK-R
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Adventní Roráty 
 

21.12. byla ve Studenci adventní rorátní mše svatá. Konala se v 7:00 
ráno. Mělo být přivezeno Betlémské světlo. To se nepodařilo, ale 
atmosféra mše byla takto brzy ráno a při svíčkách naprosto výjimečná. 
Hudba podtrhla krásu, soustředění a přítomnost Boží. 

Farní pouť 
 

5. října jsme se vypravili autobusem na farní pouť. 

Tentokrát jsme jeli na Mariánskou horu, kde nám svůj čas věnoval P. 

Jenda Lukeš. Nešetřil časem, pozorností ani slovy. Sám nás provedl 
poutním místem, povyprávěl, odsloužil mši svatou. Prohlédli jsme si 
křížovou cestu v přírodě, vzal nás do muzea plného domácích betlémů 
a dal si s námi společně výtečný oběd, který pro nás připravili jeho 
farníci. Byl to krásný a požehnaný den plný zážitků a krásného 
společenství. 
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Vánoční koncert v Roztokách  
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Štěpánská kolada 
 

Na Štěpánské koladě 26.12. se letos vykoledovalo 67 840 Kč. 
Všechny peníze putovaly na dobročinné účely.  
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Studenecké spolčo 
 

Zdá se to skoro jako sen, ale je tomu už téměř 3 roky, co se – 
tenkrát kvůli probíhající rekonstrukci fary ještě ve škole – sešlo první 
spolčo. Nechceme ale nikomu křivdit ani ubírat na zásluhách, a proto 
se tady hodí určitě poznamenat, že spolča se ve Studenci samozřejmě 
scházela  už dříve. Potom ale pravidelnost přirozeně postupně ustala 
a naše spolčo před třemi lety tak bylo, svým způsobem, opravdu první:) 

 Od té doby za sebou máme desítky společných setkání, několik 
skvělých výletů a z toho všeho spoustu neopakovatelných zážitků. I 
když je pravda, že některé z nich jsme si užili natolik, že je prostě nešlo 
nechat jen tak bez opakování. Přesně z toho důvodu jsme třeba DCŽM 
Vesmír v Orlických horách navštívili tenhle školní rok hned dvakrát. A 
stálo to za to, hned dvakrát :) 

 S dobrými lidmi jde všechno vždycky lépe. My o ně, Bohu díky, 
nikdy neměli nouzi. Ať už se jedná o kněze tady ve Studenci i na 
Vesmíru, o současné i minulé členy přípravného týmu, samotné 
účastníky spolč a další podporovatele.  

       Díky za váš podíl na realizaci toho krásného snu. Snu o radosti, 
společenství a sdílené víře.                      (z lednové cesty na Vesmír) 

 



9 
 

Váháte jestli je Studenecké spolčo i pro vás? Pokud spadáte do věkové 
kategorie 13 až 19 let, tak buďte bez obav, naše (pomyslné:) dveře jsou 
pro vás otevřené, konkrétně 7. května a 4. června, kdy budou další 
spolča:) 

 

Za Studenecké spolčo, Veronika Mejsnarová 

 

Modlitby chval 
 

Letošní zimu jsme se několikrát sešli na 
hodinu v kostele při modlitbě chval 
s adorací Nejsvětější svátosti. Jednou 
to bylo s živou hudbou mládeže a 
v ostatních případech jsme střídali 
kytaru a společný zpěv s hudbou 
reprodukovanou.  

Průvodní slovo a modlitbu vedla Zuzka 
Kuříková a Liduška Pekárková. 

Důležitým prvkem těchto večerů bylo 
ticho a naslouchání. Atmosféru 
podpořila tma, světla svíček a 
vystavená Svátost oltářní. 

Pro toho, kdo měl zájem po společné 
modlitbě podával akolyta sv. přjímání.  

 

Modlitba matek 
 

je skupinová modlitební iniciativa, která vznikla v roce 1995 v Anglii. 
Jejím cílem je podpora modlitby matek za své děti a rodiny, přičemž 
hlavní důraz je kladen na společnou modlitbu a vzájemnou podporu 
mezi matkami. 

Skupiny Modlitby matek se setkávají pravidelně, obvykle jednou týdně, 
aby se společně modlily, sdílely své radosti a starosti a podporovaly se 
navzájem. 

Základní principy Modlitby matek: 
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1. Společná modlitba: Matky se setkávají pravidelně ke společné modlitbě. 

2. Sdílení: Setkání zahrnuje sdílení osobních zkušeností, radostí a starostí. 

3. Podpora: Matky se vzájemně podporují ve svých modlitbách a každodenních 

starostech. 

4. Důvěra: Důvěra mezi členkami je klíčová, což znamená, že to, co se řekne na 

setkání, zůstává důvěrné. 

5. Jednota: Modlitby jsou vedeny v duchu jednoty a lásky. 

Ve Studenci, v naší farnosti, máme toto společenství od roku 2019. 
První setkání Modlitby matek zahájily koordinátorky z Litoměřic, které 
nám předaly potřebný materiál, podle kterého se modlíme pevně dané 
modlitby, aby vše bylo jednotné se všemi modlícími se matkami po 
celém světě. 

V současné době se scházíme každé pondělí na faře ve Studenci, vždy 
od 19.00 hodin. Docházka na setkání MM může být flexibilní a 
přizpůsobena potřebám a možnostem jednotlivých členek. Společně 
se modlíme zhruba 1 hodinu, to podle toho, kolik se nás sejde. Každá 
maminka/babička má svůj prostor v modlitbě vyjádřit za koho nebo za 
co se chce modlit a odevzdat své prosby našemu Otci. 

Od rozpoutání války na Ukrajině před třemi lety jsme zařadily, na samý 
konec naší společné modlitby, Korunku k Božímu milosrdenství a 
prosíme tak za mír na celém světě.  

V listopadu minulého roku nás přijela navštívit skupinka modlících se 
matek z Vrchlabí. Reakce z obou stran byla velmi inspirativní a silná a 
mě osobně nadchla modlitba žen, které prožívají mateřství duchovní, 
tj. že se nikdy nestaly mámou. I takové ženy mají samozřejmě své 
místo v našem modlitebním společenství a jsme za ně rády. 

Na závěr bych chtěla vyzvat:  

1. všechny ženy, maminky a babičky v naší farnosti, které by se 
chtěly modlit za své děti a rodiny společně s námi, přihlaste se u 
členek MM Ludmily Pekárkové nebo Veroniky Vanclové, popř. u 
pana faráře Jirky Jakoubka. 

2. všechny, kteří by chtěli, abychom se modlily za ně, za někoho 
nebo za něco, nechť se nám ozvou a my jejich prosby zapíšeme 
do sešitu, kam znamenáme vše, za co je potřeba se modlit, mimo 
naše rodiny.  

Za všechny studenecké členky MM Ludmila Pekárková 
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Misijní klubko Studenec 
 

20.10. Misijní neděle. 

Velké díky všem, kdo se s 
námi zúčastnili Misijní neděle 
ve Studenci. Mše svatá byla 
radostná, plná dětského 
zpěvu a proseb za misie. Kněz 
si vzal děti kolem obětního 
stolu na modlitbu Otčenáš a 
celým chrámem se nesl pokoj 
a radost.  Na rozloučenou 

napekly děti pro všechny 
sladké cukroví. 

 

V adventním čase jsme 
donesli dárky Ježíškovi do 
Betléma a s nimi modlitbu za 
děti v misijích po celém světě. 

 

Lednové klubko bylo zvláštní 
tím, že nám Lída Vacková 
ukázala, jak se strojí Jezulátko 

v kostele a popovídala nám o 
něm. Děti to moc bavilo. 

17.2. Bylo téma nemocní a 
děti, jako učedníci s 
pověřením těšit a uzdravovat. 
Děkujeme Jáje za pomazlení 
s miloučkým zvířecím 
návštěvníkem. 
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- Za minulý rok naše klubko celkově přispělo částkou 11 300 Kč. 

Hromnice 
 

2.2. proběhla mše svatá se začátkem u altánku. Průvodem jsme šli do 
kostela, rozsvítili svíčky a slavili Uvedení páně do chrámu.  
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Mše sv. na faře 
 

V zimních měsících nám pan farář 
umožnil milou změnu. Ve všední 
dny – v úterý a ve čtvrtek sloužil 
mši sv. v teple na faře. Tím, že nás 
bylo méně, bylo možné uskutečnit 
společné zamyšlení nad texty 
písma svatého. Prosby a díky byly 
také více osobní a všechno 
probíhalo v přátelské atmosféře. 

 

František Talíř 
 

V sobotu 14.12. se na faře uskutečnila diskuze s Františkem Talířem o 
činnosti Mladých lidovců. Přijeli i mladí z jablonecké farnosti a společně 
jsme se obohatili o politické zkušenosti a názory. František nám také 
vyprávěl o jeho pěší pouti po stopách sv. Františka z La Verny do 

Assisi.m také vyprávěl o jeho pěší pouti po stopách sv. Františk

a z La Verny do Assisi. 
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Duchovní obnova 
 

15.3. proběhla v orlovně duchovní obnova, na kterou přijal pozvání 
Tomáš Hoffman, který působí na Vesmíru (Diecézní centrum života 
mládeže Vesmír v Deštném v Orlických horách), kde se věnuje 
mládeži, která se tam sjíždí na různé akce z naší diecéze. 

Během dopoledne proběhly dvě přednášky, ve kterých se ujal námi 
navrženého tématu, které zní: „Jak předat víru budoucí generaci“. 
Poslouchali jsme se zaujetím. Jeho slova působí jako balzám. Má 
veselou povahu a velice nás zaujaly jeho myšlenky i svědectví psaná 
jeho životem. Inspiroval se elektronickým breviářem na tento den 
(15.3.2025 – Nejhlubší otázky, které si lidstvo klade.) 

Předložím některé z mých poznámek jako vzpomínku, či inspiraci 
k zamyšlení: 

- Nejdůležitější a vlastně jediné, co můžeme opravdu předat je vlastní 
příklad. 

- Každý člověk má svého boha. Co je ten můj bůh? (Bůh, jídlo, děti, 
auto, zahrada, koníčky, studium, …) Je to to, čemu věnuji nejvíce času 
a úsilí. Jsem ochoten se toho vzdát? 

- Touha po štěstí je do všech lidí vložena. Někdy hledáme a nevíme 
co. Chceme být šťastní, ale nevíme co to je štěstí. (Štěstí však přichází 
jako vedlejší produkt, když se snažíme učinit šťastného někoho jiného 
– nelze ho přijmout, pouze dát.) 

- Máme dvě dimenze, které si uvědomujeme. Světská omezenost 
(člověk jako bytost) a neomezenost (touhy, sny, ideály) = duchovní 
stránka člověka. 

- Život se skládá z na sebe navazujících voleb, které mohou být 
v rozporu (rozum x potřeby x skutky) – děláme, co nechceme a 
neděláme, co chceme – rovnováhu můžeme získat, když se naučíme 
sebeovládání, které trénujeme určitou formou postu, což můžeme učit 
i děti. 

- Naše děti se potýkají s obrovským množstvím neutříděných 
informací, mají svobodu a učí se zodpovídat za svá rozhodnutí. Těžko 
jim pomůže generace, za kterou rozhodovali jiní a informace měli 
protříděné. Musíme se modlit za dar rozlišování dobra a zla. Jako 
kompas jim mohou posloužit věci, které jsou neměnné = stálé po 
staletí.  
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- Pozor na dnes oblíbenou otázku: „Jak to cítíš?“ – emocím by neměla 
být dána taková důležitost. Může navazovat odpověď: „Já to jako hřích 
necítím.“ Jasně dané věci by se neměly přizpůsobovat pocitům. 

- Večer pojmenovat co se podařilo a co ne. Využívat čas zastavení jako 
RESTART. 

Po přednáškách nám odsloužil mši svatou, na které nám nádherně 
hráli sourozenci Pekárkovi. Následoval oběd ve formě guláše, kávička, 
moučníky od našich farnic a volná zábava, během které P. Tomáš 
zpovídal. Byl to moc pěkný den. 

 

Nedá mi to, abych nepoděkovala obzvlášť Aničce a Vítkovi 
Hylmarovým, kteří skoro nespali po obrovské akci, kterou byl včerejší 
pohřeb maminky Aničky Horáčkové. Sjeli se lidé z celého okolí, u oltáře 
bylo kněžiště plné známých tváří a orlovna byla do hluboké noci plná 
lidí, pro které Anička znamenala veliký kus příkladného života. Takže 
pokud dnešní duchovní obnova byla o předání víry a jestliže jsme se 
dozvěděli, že nejlepším způsobem je příkladný život, pak vidím 
spojitost v tomto víkendu s Aničkou a celou partou podzemní církve, ve 
které působila. Těmto lidem totiž vděčíme za předání víry ve Studenci 
my všichni. 
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Seminář o evangelizaci  
 

Hlavním hostem 5. semináře o evangelizaci byl P. ThLic. dr. Daniel 
Vícha, biskupský vikář pro pastoraci, evangelizaci a vzdělávání 
Biskupství ostravsko-opavského. Seminář proběhl 22.3. v Novém 
Adalbertinu v Hradci Králové. 

Motem dopoledního programu byl verš z listu Kolosanům 2,17:  

Všechno je jen stín, skutečnost je Kristus. 

P. Daniel Vícha k tématu uvádí: „Dnešní evangelizace se musí 
zakládat na vnitřní opravdovosti a nesmí ulpívat pouze na lidských 
tradicích, nýbrž směřovat k hlubšímu duchovnímu poznání vztahu 
Boha k člověku. Kristus je jediný pravý zdroj smyslu a podstata reality 
života. Vše, co je v materiálním světě, je pouhý „stín“ – dočasný 
a nedokonalý odraz plnosti, která je obsažena v Kristu. Tento koncept 
má důsledky pro duchovní život křesťana, neboť obrací pozornost od 
vnějších forem náboženské praxe k vnitřnímu vztahu s Kristem.“ 

Program: 

9:00 – 11:45       Přednášky P. Daniela Víchy 
12:00 – 13:00     Oběd  

13:00 – 15:00     Veletrh pastoračních a evangelizačních aktivit 
15:00 – 15:30     Odpoledne chval s adorací v kostele P. Marie, 
možnost svátosti smíření 

Bylo to moc pěkné, poučné a inspirující. Přednášku opravdu 
doporučujeme poslechnout – odkaz je níže. Na veletrhu bylo tolik 
témat, že jsme je stěží obešli. Různé druhy seminářů, aktivit, práce 
s mládeží, manželi i seniory. Dobré nápady i vyzkoušené akce. Za 
Studenec jsme dostali za úkol prezentovat modlitby matek, 
Štěpánskou koledu, nedělní školičku a velkopáteční křížovou cestu 
v přírodě. Povídali jsme si s mnoha lidmi, kteří jsou velice aktivní ve 
svých farnostech. Bylo krásné vidět a poslouchat, jakými způsoby Bůh 
proniká do této chaotické doby a působí skrze běžné činnosti i naprosto 
originální akce. 

- Tématem přednášky byla evangelizace v dnešní době. Přikládám 
několik poznámek, jako ochutnávku. Celá přednáška je v odkaze. 
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Evangelizace = proces proměny světa podle Ježíše Krista. 
Náboženství nesmí být v rozporu se světem. Nepohrdá ničím, co je 
světské, ale je součástí. 

- Všechno na světě je stvořeno k dobru – záleží jen na míře, ve které 
přijímáme/ používáme 

- Církev má naslouchat „Znamení doby“. Což znamená především 
vnímat člověka takového, jaký je a jaké má potřeby a touhy v této 
konkrétní době. Základem víry není zachovat tradici, ale víru. Tradice, 
které máme rádi a které nám dávají jistotu a řád nám v tom mohou 
pomoci. Nesmí se ovšem stát cílem snažení. 

- znamení dnešní doby = odklon od institucí, neuznávání autority, 
hledání spirituality 

- Úkolem křesťana je zprostředkovat lidem kontakt s Ježíšem – ne, 
dostat do kostela! 

Zásady správné evangelizace:  

1) člověk, který evangelizuje musí „zářit“ září člověk, ve kterém žije 
Kristus. Je to viditelné. To, co mluví i žije. Tato záře sílí tím víc, čím víc 
svého času tráví s Ježíšem.  

Vlastní vztah k Bohu lze měřit odpověďmi na tyto otázky: Co jsem 
s ním prožil za poslední čas? Kde jsem cítil Jeho dotek a vnímal Ho? 
Mám ze své víry radost? Cítím se milovaný i přes všechny svoje 
starosti? Je ve mně touha se o tuto radost podělit? 

2) evangelizace musí být přirozená 

3) evangelizace není předávání informací, ani poučování o pravdě – 
nemusím být teolog 

4) cílem je zprostředkovat lidem setkání s Ježíšem, aby mohl působit 
– dát příležitost, promluvit o něm, modlit se spolčně 

5) svědectví – jednoduché, krátké, přirozené povídání o vlastní 
zkušenosti s Ježíšem 

6) evangelizace nesmí mít ani náznak moralizování – na počátku není 
etické rozhodnutí, ale setkání s osobou (Ježíšem v nás) 

7) naslouchat bez poučování - vyslechnout starosti lidí, kteří se nám 
svěřují a nabídnout modlitbu, ne řešení (modlit se nahlas s jejich 
účastí). Většinou neodmítnou 

8) co nabízí naše společenství? (farnost) – lidé hledají úlevu ve 
starostech a smysl života. Nabízíme jim To? Vidí naše rituály, nebo 
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život s Kristem? Jak se projevujeme mimo kostel v běžném životě? 
Jsme přitažliví? Pozitivní? Záříme láskou? Registruje naše farnost 
znamení doby? 

 

Odkaz na úschovnu, kde najdete obě části přednášky Daniela Víchy. 

https://www.uschovna.cz/zasilka/SBGJBHIZA5EEW9EC-83P/ 

 

Zpráva z ekonomické rady 
 

Vážení farníci, 

v nejbližších dnech začne dlouho očekávaná oprava venkovní omítky 
na presbytáři kostela. Jak moc rozsáhlá nakonec bude se uvidí po 
odkrytí stávající omítky. Věříme, že vše zdárně proběhne a tento letitý 
závazek budeme mít splněný. 

Pokud máte nějaké podněty k řešení, nebo zlepšení, určitě se na nás 
obraťte. 

Za Ekonomickou farní radu Jan Medlík 

Prosba 
 

Starší farníci touto cestou moc prosí hloučky debatujících před 
kostelem po mši, jestli by laskavě mysleli na těžce se pohybující a 
nechávali průchod ode dveří na parkoviště. Někdy prý není možné se 
tam v neděli prodrat, obzvlášť pokud mají hole, nebo doprovod 
podpaží.  

 

 

 

https://www.uschovna.cz/zasilka/SBGJBHIZA5EEW9EC-83P/
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Kontakt 
 

Adresa: 

Římskokatolická farnost Studenec 

Studenec 56 

512 33 Studenec u Horek 

 

e-mail: rkf.studenecuhorek@dihk.cz 

tel.: +420 720 206 260 

web: farnost.studenec.cz 

 

Bankovní spojení: 

Číslo účtu pro opravy Studenec: 3286820349/0800 

Číslo účtu Roztoky u Jilemnice: 1263321329/0800 

Číslo účtu Zálesní Lhota: 1263306399/0800 

 

Kontakt na kněze: 

Jiří Jakoubek 

tel.: +420 720 206 260 

e-mail: jakoubek.jiri@dihk.cz 


